
 PROTOKÓŁ Nr XVIII/13 
  Z SESJI RADY GMINY OSTROWICE  

W DNIU  30.09.2013 r.  
 

Punkt 1. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Jan Błachuta o godz. 1000 otworzył XVIII Sesję Rady Gminy 

 i po powitaniu radnych, sołtysów i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności,  w Sesji  uczestniczy            
14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy 
obecności radnych, sołtysów stanowią kolejno załączniki nr:  1, 2   do niniejszego protokołu.  

W Sesji uczestniczyli również zaproszeni goście. 
Ponadto w Sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Wacław Micewski, Skarbnik Gminy Krystyna 

Kamińska, Sekretarz Gminy Janina Januszkiewicz, pracownicy Urzędu i mieszkańcy gminy.  
 
Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta przedstawił porządek obrad  XVIII Sesji: 
 

♦    Porządek obrad: 

     
I. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 

II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
V. Informacja z działalności: 

1) Komisji Rady w okresie między sesjami. 
2) Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między Sesjami. 

VI. Pytania i wnioski. 
VII. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy na 2013 r.; 
2) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ostrowice na lata 2013-2027; 
3) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze; 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów    

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (podjęcie uchwały uzależnione będzie  
od wyboru nowego sołtysa sołectwa Ostrowice); 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości  
oraz wykazu dokumentów potwierdzających dane zawarte w tej deklaracji; 

6) utworzenia punktu przedszkolnego przy Zespole Szkół w Nowym Worowie; 
7) utworzenia punktu przedszkolnego przy Zespole Szkół w Ostrowicach. 

VIII. Wolne głosy, komunikaty. 

• Informacja na temat opracowania Strategii Rozwoju Gminy Ostrowice. 
IX. Zamknięcie sesji.  

 
 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta poinformował, że protokół z Sesji XVII, która odbyła się  
26.06.2013 r. był dostępny dla radnych w biurze rady i radni nie wnieśli do niego uwag. W związku  
z tym zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania.  

Za przyjęciem protokołu Nr XVII/13 z 26.06.2013 r. głosowało 14 radnych.  



 
 

Punkt 4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Wacław Micewski złożył następującą informację z działalności w okresie między sesjami. 

 

Wójt Gminy Wacław Micewski poinformował, że w okresie między sesjami brał udział   

w następujących wydarzeniach: 

 

-wystąpił do Zarządu Związku Gmin Wiejskich RP i Komisji Samorządu Terytorialnego Sejmu RP, Klubu 

Parlamentarnego PSL i Ministerstwa Rolnictwa z wnioskiem w sprawie przyspieszenia prac nad 

ustawą o dochodach gmin i subwencji ekologicznej; Gmina Ostrowice otrzymałaby ok. 3 mln 

subwencji ekologicznej, jest to dobry moment, bo projekt jest w komisjach sejmowych, prace nad 

budżetem są w toku;  

- brał udział w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej, dotyczącym finansowania inwestycji z 

udziałem środków z PROW; wypracowano kompromis: każda gmina miała ok.500 tys. limitu na 

inwestycje; udało się wspólnie doprowadzić do tego, że gmina dostała 850 tys. zł limitu na 

dofinansowanie ścieżki rowerowej; wniosek o dofinansowanie ścieżki rowerowej został złożony 

uzyskał I miejsce na liście rankingowej, w związku z tym został ogłoszony przetarg i wygrała go firma 

POLDRÓG z ofertą ok. 1 mln 50 tys. wykonawca wszedł już na plac budowy i oczyszcza teren;  

- złożono wniosek na termomodernizację budynku Urzędu Gminy wspólnie ze Związkiem Gmin 

Dorzecza Parsęty został wysoko oceniony, zarówno jak chodzi o punkty jak i o efekt 

termomodernizacyjny; w przyszłym roku będzie można zrobić remont tak,  aby ten budynek należycie 

wyglądał;  

- spotkał się z burmistrzem ze Złocieńca i Prezesem Spółki ZWIK w Złocieńcu w sprawie aglomeracji: 

chodziło o to, żeby naszą gminę włączyć do aglomeracji Złocieniec, żeby aplikować  o fundusze unijne 

na projekty z zakresu gospodarki  ściekowej;  warunek zagęszczenia to 90 osób na 1 km sieci; 

- podpisano umowę w sprawie spółki PKS Złocieniec; 

- odbyły się zebrania wiejskie w sprawie gospodarki śmieciowej;  

- brał udział z Przewodniczącym w święcie policji w Drawsku Pomorskim; 

- odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy Eko-Fiuk, który deklarował szeroko idącą chęć 

współpracy, ale do tej pory to są tylko deklaracje, a w zakresie wykonania gospodarki śmieciowej  

niewiele się zmieniło;  

-zorganizowano  przetarg na wykonanie studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego 

gminy;  

- zlecono badania skriningowe ptaków na obszarach, na których mogłyby stanąć elektrownie 

wiatrowe, badania nie są kosztowne, natomiast jeżeli chcielibyśmy kompleksowe badania przelotu 

ptaków to są  już duże koszty; do studium wystarczą te badania; 

- zebrano oferty na dowóz dzieci do Bobrowa, wygrała firma BWT Beata Piwowarska;  

- wraz z Przewodniczącym oraz strażakami z OSP Ostrowice wzięli udział w wizycie w zaprzyjaźnionej 

gminie niemieckiej z okazji 100 lecia straży w Seret;  

- podpisano umowę po przetargu na remont świetlicy w Nowym Worowie;  

- uczestniczył z Wiceprzewodniczącą Rady Haliną Radlińską w zgromadzeniu R-XXI;  

-  uczestniczył w Powiatowej Radzie Zatrudnienia w Drawsku Pomorskim; 

- uczestniczyliśmy w dożynkach gminnych i powiatowych; Wójt Gminy  podziękował i pochwalił 

wieńce; 



- odbył się konwent wójtów i burmistrzów ze starostą; tematem spotkania była 95 rocznica 

odzyskania niepodległości, omówiono zakres zadań inwestycyjnych zarządu dróg powiatowych na 

2014 r. oraz przedstawiono projekt „Dialog obywatelski dla powiatu drawskiego”; podpisana została 

Krajowa Strategia Systemu Ratowniczo - Gaśniczego dla Powiatu Drawskiego do 2020 roku;  

- odbyło się zebranie wiejskie i wybór nowego sołtysa sołectwa Ostrowice; 

- odbywają się zebrania wiejskie,  dotyczące funduszu sołeckiego,  w Ostrowicach termin wydłużono 

ze względu na zmianę sołtysa; 

-brał udział w wizycie studialnej samorządowców  w Muzeum PGR w Bolegorzynie;  

- był obecny w trakcie wizyty organizowanej przez konserwatora zabytków w kościele w Gronowie;  

- prace nad strategią gminy są w toku.  

 

 

Punkt 5. Informacja z działalności: 
1) Komisji Rady w okresie między sesjami. 

 
 

Przewodniczący Rady Jan Błachuta poinformował, że dnia 25.09.2013 r. odbyło się  posiedzenie 

wszystkich 3 komisji, na którym rozpatrzono propozycję Nadleśnictwa Świdwin, dotyczącą 

przekazania działki dla Gminy Ostrowice w zamian za przekazanie dróg gminnych w obrębie 

geodezyjnym Jelenino. Rozpatrzono również list intencyjny  w sprawie uczestnictwa Gminy Ostrowice 

w Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego. Rada rozpatrzyła wniosek Parafii Rzymskokatolickiej 

Wniebowzięcia NMP w Złocieńcu w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zakup gontu 

dębowego na wieżę kościoła w Gronowie. Radni zapoznali się z informacją na temat gospodarki 

odpadami na terenie Gminy Ostrowice. Omówiono projekty uchwał na XVIII Sesję Rady Gminy. 

 

 
2) Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między Sesjami. 

 
Przewodniczący Rady Pan Jan Błachuta poinformował, że w okresie między sesjami: 
 

- odbyło się spotkanie spółki PKS Złocieniec, Gmina Ostrowice przystąpiła do spółki, Czaplinek i 

Drawsko nie przystąpiły; 

- uczestniczył w święcie policji  w Drawsku Pomorskim; uroczystość odbyła się w sali kina  

- zorganizowano dożynki gminne w Nowym Worowie; Przewodniczący pochwalił sołectwo Chlebowo 

za zintegrowanie, wieniec, stoisko;  

- uczestniczył w Skrzatuszu w spotkaniu z arcybiskupem; 

- 27.09. uczestniczył w zebraniu Muzeum PGR w Bolegorzynie; poinformował, że z przykrością musi 

stwierdzić, że Pani sołtys i zarazem przewodnicząca stowarzyszenia postanowiła wyrzucić go z tego 

stowarzyszenia.  

 

Punkt 6. Pytania i wnioski. 

 

Radny Józef Wicherek i Radny Marian Przybysz poinformowali, że wzięli udział w spotkaniu  

z Nadleśnictwem Świdwin w sprawie wniosku o przekazanie dróg gminnych. Radni wnioskowali, aby 

Rada nie wyrażała  zgody, bo Nadleśnictwo nie ma żadnej dobrej oferty dla gminy.  Wnioskowali o 



podjęcie działań uniemożliwiających nadleśnictwu wywóz drewna przez Jelenino z powodu dużych 

zniszczeń drogi, wywóz może się odbywać inną drogą w kierunku  na Rydzewo.  

Radny Marian Przybysz wnioskował, aby  zorganizować dowóz dzieci z Toporzyka  i Gawrońca 

inaczej, ponieważ dowóz odbywa się za wcześnie i przed godziną 7 dzieci są już w szkole; Radny 

zgłosił konieczność przycięcia gałęzi na drodze w kierunku Szczytnik a także wnioskował o 

poprawienie chodnika w Ostrowicach; Radny zgłosił problem ciągłych awarii beczkowozu i odbioru 

ścieków, ciągnik jest nieekonomiczny ,zaproponował sprzedaż ciągnika i zakup beczkowozu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Radlińska poprosiła o sprawdzenie, czy  nie jest za mało 

wypuszczony dach nad remontowaną  świetlicą w Nowym Worowie.  

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Radlińska zgłosiła również następujące interpelacje: 
- remont drogi Nowe Worowo – Gawroniec,  
-garb  (wypiętrzenie) na drodze Stare Worowo – Chlebowo,  
-tabliczki informujące o numeracji na kolonii  w stronę Połczyna Zdroju, 
- wymiana tabliczek z nazwami ulic w Nowym Worowie, 
- dojazd do Państwa Zdebskich mostek,  
- chodniki ul. Chopina wymiana na nowe, 
- gospodarka śmieciowa: zaproponowała czytelne  oznakowanie worków do selektywnej zbiórki 
(worek z nadrukiem). 
 
Radny Roman Kopeć – zapytanie odnośnie dowozu dzieci:  w Gronowie są zabierane z domu 

 a w Śródlesiu idą przez las do głównej drogi. 

Radny Stanisław Bodnar – zgłosił zagrożenie - przy drodze powiatowej jest pęknięta brzoza.  

Radna Urszula Mroczek złożyła następujące interpelacje: 
- poprosiła o umieszczenie drogowskazu w kierunku Węglina; 
- zgłosiła pobocze drogi w Dołgim zniszczone przez energetykę; 
- przystanek Grzybno wymaga remontu,  odpowiedź była, że w sierpniu; 
- zapytanie odnośnie konieczności posiadania zezwoleń lub innych dokumentów do sfinansowania z  
funduszu sołeckiego miejsca na ognisko ; 
- zapytanie co się dzieje w sprawie działka od agencji na plażę. 
 
Radny Andrzej Szynal poprosił o umieszczenie znaku na Śródlesie z oznaczeniem miejscowości. 

Pani Halina Myślińska sołtys Chlebowa – zapytała co w sprawie remontu zniszczonej  drogi do 

jeziora 

Pan Zbigniew Puchalski sołtys Ostrowic - złożył wniosek o  oczyszczenie i  odsłonięcie terenu i 

pomnika  naprzeciwko urzędu.  Sołtys złożył zapytanie o ilość dotychczas złożonych deklaracji 

śmieciowych,  czy wszyscy złożyli  i co z tymi co nie złożyli. Zgłosił konieczność remontu chodników w 

Ostrowicach, szczególnie most przy przystanku -naprawa chodnika. Zapytał,  czy jest w planach 

remont pawilonu sportowego? 

Sekretarz Gminy Janina Januszkiewicz zabrała głos w sprawie projektu dotyczącego  zakupu  sprzętu 

z przeznaczeniem na  wypożyczenia (wartość 20 tys. zł).Ponadto Sekretarz Gminy poinformowała, że 

trwają prace nad strategią rozwoju Gminy Ostrowice. Pani Sekretarz przedstawiła skład zespołu. Były 

już 2 posiedzenia. Gminy  Czaplinek, Drawsko,  Ostrowice pracują wspólnie pod przewodnictwem  



jednego  moderatora -  żeby było taniej. To, co wypracuje zespół,  będzie konsultowane z wszystkimi 

mieszkańcami Gminy Ostrowice.  Będą ogłoszone konsultacje i będzie można wnosić  uwagi do tego, 

co zespół  opracował. O konsultacjach będą zawiadomienia i  imienne zaproszenia . 

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1)  zmian w budżecie gminy na 2013 r.; 
 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r przedstawiła Pani Krystyna Kamińska 
Skarbnik Gminy. 

 

Uchwała Nr XVIII/155/13  w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2013 r.; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  
Za podjęciem uchwały głosowało  14 Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ostrowice na lata 2013-2027; 
 

Pani Krystyna Kamińska Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej Gminy Ostrowice na lata 2013-2027; 
 
 

Uchwała Nr XVIII/156/13  w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej  
Gminy Ostrowice na lata 2013-2027; 

 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  
Za podjęciem uchwały głosowało  14 Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

3) w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze; 
 

Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze przedstawiła Pani Krystyna 
Kamińska Skarbnik Gminy.  
 

Uchwała Nr XVIII/157/13  w sprawie  wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  
Za podjęciem uchwały głosowało    14  Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów    
oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso ; 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Jan Błachuta.  



 
 

Uchwała Nr XVIII/158/13  zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso ; 

 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  
Za podjęciem uchwały głosowało    14   Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz wykazu 
dokumentów potwierdzających dane zawarte w tej deklaracji; 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Pan Jan Błachuta.  
 

Uchwała Nr XVIII/159/13  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji 
 o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 
nieruchomości oraz wykazu dokumentów potwierdzających dane zawarte w tej deklaracji; 

 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  
Za podjęciem uchwały głosowało     14  Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

6) w sprawie  utworzenia punktu przedszkolnego przy Zespole Szkół w Nowym Worowie; 
 

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Jan Błachuta. 

 

Uchwała Nr XVIII/160/13  w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego przy Zespole Szkół  
w Nowym Worowie 

 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  
Za podjęciem uchwały głosowało   14  Radnych (jednogłośnie).  
Przewodniczący Rady Jan Błachuta stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego 

protokołu.  

7) w sprawie  utworzenia punktu przedszkolnego przy Zespole Szkół w Ostrowicach. 
 
Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Jan Błachuta. 

 

Uchwała Nr XVIII/161/13  w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego  
przy Zespole Szkół w Ostrowicach 

 
Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco:  
Za podjęciem uchwały głosowało    14   Radnych (jednogłośnie). Przewodniczący Rady Jan Błachuta 

stwierdził podjęcie uchwały. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Punkt  8.  Wolne głosy, komunikaty.   

Radny Roman Kopeć wnioskował o naprawienie chodnika koło urzędu do Jelenina.  



Pani Anna Opala sołtys Płoci wnioskowała o  przeniesienie jednego punktu świetlnego, bo oświetla 

prywatne podwórko miała być powołana komisja i zrobiony przegląd zbędnych punktów 

Pani Halina Myślińska sołtys Chlebowa wnioskowała o uporządkowanie terenu po kamieniołomie  

w Chlebowie. 

Pani Agnieszka Szumska sołtys Smołdzęcina wnioskowała o remont dachu w świetlicy  

w Smołdzęcinie, bo  przecieka. Pani sołtys złożyła  wniosek o oczyszczenie, obcięcie gałęzi na  drodze 

do Pana  Firmanty. Zgłosiła również problem z dużą ilością kamienia w wodzie pitnej z wodociągu.  

Radny Roman Kopeć zgłosił remont chodnika koło ośrodka zdrowia  

Radna Jolanta Okoń – poruszyła sprawę ławek i stołów sołeckich w Bornym- jeden stoi u Pani 

Karczewskiej, drugi – u Pani sołtys. Poprosiła również po raz kolejny o interwencję w sprawie  

koszenia  trawy na drodze wojewódzkiej obok posesji Borne .. 

Radny Marian Przybysz zgłosił, że koło  Pana Andrzeja Szynala zostały zgromadzone  opony i inne 

odpady wielkogabarytowe. Zapytał, czy będą odbierane, bo leżą.  

Radna Urszula Mroczek zaproponowała, aby wyznaczyć punkty do selektywnej zbiórki odpadów 

 w miejscowościach - w Brzeżnie tak jest.  

Radna Urszula Mroczek poprosiła o ustawienie drogowskazu na Dołgie z oznaczeniem „Posesje od 

nr…. do nr….”. 

 

Wójt Gminy Wacław Micewski, odnośnie pytań i wniosków, powiedział, że: 

-  świetlica Ostrowice - tam jest bufet murowany i Rada Sołecka musi się ustosunkować co z tym 

zrobić, trudno się skontaktować z najemcą, zostały recepty, pieczątki, leki, zostało to komisyjnie 

zebrane i zabezpieczone; 

- chodnik koło gminy - to jest droga powiatowa, do zarządu powiatu można zgłosić do ich zadań 

inwestycyjnych; w Nowym Worowie ul. Chopina i ul. Kopernika i drogę Nowe Worowo – Gawroniec 

na te inwestycje można zgłosić wniosek do Powiatu o wspólna inwestycję, a reszta zadań to można 

wysłać monit o remont;  

- ogródek jordanowski Dołgie - będziemy się kontaktować w tej sprawie z Radną Urszulą Mroczek  

- Jelenino pobocze– zostanie zgłoszone;  

- oświetlenie Płocie -  jak będzie powołany zespół tej sprawie  i wykona przegląd punktów świetlnych 

i zrobi wnioski  

- wysypisko Chlebowo – sprawdzimy 

 - świetlica w Smołdzęcinie - mapy geodezyjne były  źle zrobiono, już są wskazane granice, jak będą 

dokumenty prawomocne to wykonane zostanie zgłoszenie budowlane na remont dachu i jeszcze w 

tym roku będzie dach robiony, żeby zabezpieczyć; 

- planowany jest  przetarg na gruz  

- drogę Smołdzęcino  - sprawdzimy  

- Eko - Fiuk odbiór odpadów wielkogabarytowych: będzie interwencja, żeby zabrali, cały czas są 

wysyłane pisma,  maile; 

- na Donatowie drzewa: to pilna sprawa,  poprosił Radnego spotkanie i ustalenie szczegółów; 



- dowóz dzieci: w ciągu miesiąca będzie wiadomo; 

- przycięcie gałęzie Szczytniki - zgłoszone zostanie;  

- chodnik w Ostrowicach był zgłaszany, będzie monit;  

- ciągnik:  ustalimy dokładnie i rozważymy propozycję; 

-ziemia po plaży w Bolegorzynie:   geodeta wyznaczył granicę, będzie czyszczona droga, trwa 

procedura uzyskania pozwolenia na wycinkę;  

- Śródlecie -  rozeznamy sprawę; 

 -brzozę – zgłosimy; 

- drogowskaz „Węglin” zrobimy;  

- pobocze – wyślemy  monit, bo była interwencja; 

- droga na Chlebowo - chciał wykonawca wchodzić, ale Pan  Komasiński zarzucił,  że droga biegnie po 

ich polu i geodeta wskazał granicę i ta sprawa musi teraz poczekać; 

- pomnik koło Urzędu - był pisany wniosek na zagospodarowanie tego miejsca, ale nie przeszedł; 

- pawilon  sportowy: można rozważyć konkurs na koncepcję architektoniczną. 

 
 

Punkt 9. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący zamknął XVIII Sesję Rady Gminy 

Ostrowice.  

  

 

 

 

 


